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De fractie van VVD 
Ter attentie van de heer Bos en mevrouw Reemst-Start 
  
  
   

 

Geachte heer Bos en mevrouw Reemst-Start, 
 
Op 14 december 2018 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 
42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, met betrekking tot de 
grondtoepassing in gemeente Barneveld. Wij beantwoorden uw vragen als volgt: 
 
Vraag 1. Kunt u verantwoorden waarom de klankboordgroep niet direct is ingelicht? U 
heeft per slot van rekening meerdere keren herhaald hoe belangrijk de rol van de 
klankbordgroep is in het onderzoek naar wat er precies gebeurd is. 
 
Antwoord: Wij hebben tijdens de eerste bijeenkomst van de Klankbordgroep Toegepast 
Zand met elkaar gesproken over a) het aanbod van de gemeente om twee bureaus te 
vragen onderzoek te doen: het ene bureau als hoofdonderzoeker en het tweede 
bureau als ‘tegenlezer’ mede namens de bewonersgroep en b) welke bureaus dat 
zouden kunnen zijn (waarbij in samenspraak met de klankbordgroep een aantal namen 
van gerenommeerde bureaus is genoemd). 
We merkten tijdens de tweede klankbordgroep op 29 november 2018, toen we hierbij 
stil stonden, dat er geen eenduidigheid was over de gemaakte keuzes, er was ook 
binnen de klankbordgroep sprake van verschillende interpretaties van de afspraken 
tijdens de eerste bijeenkomst. Om geen verdere vertraging op te lopen is toen besloten 
om verder te gaan met deze twee bureaus. Kort na de klankbordgroep van 29 
november heeft de klankbordgroep kennisgemaakt met de adviseur van Arcadis. 
Arcadis controleert, zoals u weet, samen met de klankbordgroep of het onderzoek van 
Royal HaskoningDHV op de juiste manier gebeurt en de resultaten op de juiste manier 
worden geïnterpreteerd. 
Voor de volledigheid willen we u wijzen op de brief die gestuurd is als reactie op de 
brief van een aantal leden van de klankbordgroep. Deze is op 9 januari jl. met u 
gedeeld.  
 
Vraag 2. Om daarop verder te gaan, de klankbordgroep heeft meerdere malen 
verzocht om inzicht te krijgen in het onderzoeksplan. Het verbaast ons dan ook om te 
lezen dat de klankbordgroep nog steeds van mening is zeer slecht geïnformeerd te 
zijn. Bent u bereid om het onderzoeksplan, bestaande uit alle relevante stukken rond 
de opdracht aan Royal Haskoning en Arcadis, te delen met de leden van de 
klankbordgroep? Het liefst voor de eerst volgende bijeenkomst van de Klankbordgroep 
op 19 december. 
 
Antwoord: De schrijvers van de brief, een aantal leden van de klankbordgroep, hebben 
gevraagd om de onderzoeksopdracht aan Royal HaskoningDHV. Deze is ter 
voorbereiding op de klankbordgroep van 19 december naar zowel de klankbordgroep 
als u gestuurd. In de klankbordgroep is een toelichting gegeven waarom de presentatie 
niet vooraf doorgestuurd kon worden. Royal HaskoningDHV moest eerst alle precieze 
locaties weten voordat informatie gedeeld kon worden. Het ging hier om een verschil in 
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verwachtingen en dit is besproken om eventuele verwachtingen een volgende keer 
duidelijk te hebben.  
Tijdens de klankbordgroep van 19 december jl. heeft Royal HaskoningDHV een 
toelichting gegeven op de resultaten tot dusver (waar ligt het zand). Daarnaast is er 
ook een toelichting gegeven op de concept onderzoeksstrategie. Daarna is er tijd 
besteed aan het vervolmaken van de strategie, mede ook naar aanleiding van de 
opmerkingen tijdens de bijeenkomst van de klankbordgroep én het ingelaste overleg 
van de klankbordgroep op 2 januari (samen met Arcadis, zonder aanwezigheid van de 
gemeente Barneveld en Royal HaskoningDHV). De uitkomsten daarvan zijn 
beoordeeld, een aantal daarvan is verwerkt in de definitieve onderzoeksstrategie en 
deze is uiteindelijk ook naar de klankbordgroep en u gestuurd. 
 
Vraag 3. Bent u bereid, gezien de cruciale taak van de gemeenteraad als controlerend 
orgaan, deze stukken ook te delen met de leden van de Raad? 
 
Antwoord: Deze stukken zijn u op 19 december 2018 toegestuurd en de definitieve 
versie is ook aan u gezonden. 
Royal HaskoningDHV is inmiddels gestart met het onderzoek. Er worden op allerlei 
locaties monsters genomen. We verwachten dat het nemen van de in totaal 132 
monsters twee weken duurt. De resultaten van de monsters worden daarna 
beoordeeld. Wij delen de uitslag mee aan u als Raad en aan de klankbordgroep en de 
bewoners van de onderzochte locaties.  
 
Vraag 4. Is de beschuldiging van wethouder De Kruijf puur gebaseerd op het 
herhaaldelijk beluisteren van het desbetreffende fragment, of zijn er ook andere 
aanwijzingen die duiden op misleidende journalistiek? 

 
Antwoord: Wethouder De Kruijf heeft zich toentertijd gebaseerd op het herhaaldelijk 
beluisteren van het desbetreffende fragment in aanwezigheid van de heer Baakman. 
De heer Baakman geeft desgevraagd aan dat de samenwerkingsrelatie tussen de 
OddV en de gemeente open, oprecht en gericht is op een stap verder komen in het 
onderzoek van het toegepaste zand. “In de samenwerkingsrelatie is geen sprake van 
niet willen begrijpen. Ik vond en vind dat de gemeente Barneveld een onafhankelijke en 
daadkrachtige aanpak van de problematiek kiest.” aldus de heer Baakman. 
 
Vraag 5. Bent u als college nog steeds overtuigd van het feit dat de opnames 
gemonteerd zijn? Wat is dan uw aanpak om dit soort aantastingen van de goede naam 
van onze gemeente aan te pakken? 
 
Antwoord: Wij hebben niet gezegd dat de opnamen zijn gemonteerd.  
Wij zullen ons afhankelijk van de resultaten van de onderzoeken die plaatsvinden – 
natuurlijk bovengemiddeld inspannen om het imago dat de afgelopen periode is 
ontstaan, te verbeteren. Onze aandacht gaat nu met name uit naar het verkrijgen van 
helderheid en duidelijkheid als het gaat om (de kwaliteit van) het toegepaste zand. Dat 
is in het belang van de bewoners. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
H.F.B. van Steden   dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris    burgemeester 
 
 
 


